

Bengkel Pemurnian Pembangunan Modul Aplikasi Sistem Pengurusan Data Kesihatan (Mobile-apps) Projek The Malaysian Cohort

Description



Pada 10 September 2024, Institut Biologi Molekul Perubatan UKM (UMBI) telah menganjurkan satu bengkel penting sebagai sebahagian daripada usaha pembangunan berterusan bagi Aplikasi Sistem Pengurusan Data Kesihatan (Aplikasi Mudah Alih) Projek Kohort Malaysia. Acara ini diadakan di Pusat Belia Antarabangsa di Cheras, Kuala Lumpur, dan dipimpin oleh YBhg. Prof. Datuk Dr. A Rahman A Jamal, tokoh utama dalam inisiatif ini. Objektif utama bengkel ini adalah untuk memperhalusi aplikasi mudah alih yang direka untuk mengurus data kesihatan. Pakar dari pelbagai bidang memberikan maklum balas dan pandangan yang bernilai, meningkatkan fungsionaliti dan kebolehgunaan sistem tersebut. Dengan menggabungkan pandangan dari profesional dalam bidang akademik dan praktikal, bengkel ini berjaya menyumbang kepada pembangunan aplikasi yang berkesan dan mesra pengguna. Bengkel ini bermula jam 8:30 pagi hingga 3:30 petang, berfungsi sebagai platform kolaboratif untuk perbincangan mendalam berkaitan kemajuan aplikasi tersebut. Peserta dari akademia dan institusi penyelidikan bekerjasama untuk memastikan aplikasi ini selaras dengan matlamat meningkatkan pengurusan data kesihatan bagi penduduk Malaysia. Ts. Dr. Noorayisah Binti Mohd Yaacob, seorang

pensyarah kanan di FTSM, turut menghadiri bengkel ini sebagai wakil FTSM UKM. Beliau memberikan pandangan dan maklum balas yang berharga, terutamanya dengan memberi tumpuan kepada penyelesaian Kecerdasan Buatan (AI) yang inovatif untuk memajukan pembangunan Sistem Pengurusan Data Kesihatan. Sumbangannya menekankan integrasi dan pelaksanaan teknologi AI dalam bidang perubatan. Pendekatan ini secara berkesan merapatkan jurang antara penyelidikan akademik, inovasi teknologi, dan aplikasi praktikal dalam pengurusan data kesihatan. Bengkel ini menekankan kepentingan integrasi teknologi dalam pengurusan data kesihatan untuk meningkatkan sistem kesihatan Malaysia. Ia juga menyerlahkan peranan penting kerjasama antara disiplinâ€”menggabungkan kepakaran perubatan, teknikal, dan akademikâ€”dalam menangani cabaran pengurusan kesihatan moden secara berkesan.

Oleh:
[Noorayisahbe Mohd Yaacob](#)
noorayisah@ukm.edu.my

Category

1. Aktiviti Penyelidikan

Date Created

2024/12/24

Author

root

Portal AKSES FTSM UKM